
 

 

 

 

Gjøl Private Vandværk a.m.b.a. 

Bestyrelsesmøde den. 05. December 2024. kl. 18.00 

Mødested Vandværket. 

Referat 

Tilstede: Mogens Poulsen, Henry Andersen, Jørn Just, 

Rasmus Rodkær og Anders Lynge Kjeldsen 

01. Gennemgang af referaterne til underskrift 

Den mangler underskriv på referat fra d. 03-07-2024. Anders 
søger for at få den printet og medbragt til næste møde. 

  

02. Gjøl Nordre Vandværk 

Det er besluttet i bestyrelsen at vi ikke gør yderligere i sagen fra 
Gjøl Private Vandværk. Vi afventer Gjøl Nordre Vandværk.  

 

03. Silhorko Rentvandstank, tilbud på ændring af rørføring m.m 

Der er ikke kommet tilbud fra Silhorko. Mogens har spurgt 
Silhorko flere gange men de er ikke vendt tilbage. 

  

04. Status på nedrivning af vandværk Gårdkærvej Gitte Madsen 

Henry har været i kontakt med Gitte Madsen i forhold til lukning 
af Østerkær Vandværk Amba. Omdannelsen fra I/S til Amba har 
ikke været korrekt i forhold til tinglysningens opfattelse. Det har 
Gitte Madsen forsøgt at redegøre for i et brev til tinglysningen. 

  

05. Økonomi 

Henry gennemgik balancen. Der har været sendt få rykkergebyr i 
forhold til tidligere.  



Der er et plus på 123.000 når afskrivningerne er fratrukket. Ca. 
65.000 burde der være tilbage i budgettet og det burde passe med 
de stophaner der skal laves. 

 

06. Lykkegårdsvej 6-8 Bakkevænget 1. Mølstubvej 24, 
Limfjordsgade 91. Rønnebærvej 

Mogens forventer at vi får Tvillum til at måle ovenstående ind i 
uge 50. 

 

07. Revidering af investeringsplan 

Stophaner justeres op til 200.000 i 2025 da der ikke blev brugt 
100.000 til stophaner i 2024.  

Der sættes 70.000 af til renovering af boring 1 og 2. Skal 
renoveres på samme måde som boring 3 blev renoveret i 2024.  

Pengene der sættes af til en ny boring sættes ned til 30.000 fra 
2025 og fremad. 

  

08. Udpumpet vand i år(salg) 

Der er til dagsdato udpumpet ca. 68.000 m3. Vi har budgetteret 
med 81.000 m3 i 2025. Vi forventer derfor at der kommer til at 
mangler 125.000 kr i 2025 i forhold til budgettet grundet at vi vil 
komme til at sælge mindre vand. Det faste årlige bidrag bør derfor 
sættes op med 200 kr.  

 

09. Rentvandstank 

Revnen og stigen til rentvandstanken skal laves. Det vil vi helst 
have lavet i 2024. Silhorko kommer med et tilbud. 

 

10. Takstblad for 2025 

Henry kontakter Marianne i forhold til at få ændret takstbladet for 
2025. 

 

11. Status for BNBO 
 



Intet nyt. 

 

12. Stophane Bejlegårdsvej 

Vi skal undersøge om der er stophaner på Bejlegårdsvej. 

 

13. Vandrådet? 

Anders nævnte de forskellige punkter der blev diskuteret på 
vandrådsmødet. 

På vandrådets mødet blev det bl.a. nævnt at vi bør informere om 
hvor forbrugere kan få vand i tilfælde af en krise.  

 

Rasmus skriver på hjemmesiden at forbrugere kan møde op på 
vandværket og få vand i tilfælde af en krise da vi har en 
nødgenerator. 

   

14. Olietank  

Punktet udgår.  

 

15. Vandprøver og Pris for prøver 

Siden sidste møde har der været en drikkevandskontrol som alle 
ligger indenfor grænserne.  

 

Pris for vandprøver vendes på vandværkernes forårsmøde. 

 

16. Overkørsel i Østerkær Thorbjørn 

Er blevet udført. 

 

17. Evt.  

Vi har kun en ekstra antænde liggende til vand urerne.    

 

Vi skal også snart til at forholde os til kontrol af vand urerne. 
Henry undersøger hvornår målerne er blevet sat op og hvor lang 
tid batteriet kan holde. 



 

Målerne aflæses 4/1-2025 kl. 9:00 af Anders og Mogens.  

 

18. Næste møde 

4/1-2025 kl. 9:00. 


